
Dogovor
sprejet
s
pobudami

Predlog družbenega dogovora o teme-
ljih srednjeročnega programa občine je
bila nedvomno najpomembnejša točka
zadnjega zasedanja vseh treh zborov ob-
činske skupščine. Široko zasnovana pri-
zadevanja naže družbenopolitične skup-
nosti s politiko ekonomske stabilizacije
začrtujejo osnovne usmeritve nadaljnje-
ga razvoja, ki pa na mnogih področjih
narekujejo večjo mero odrekanja. strp-
nosti in predvsem odločno zahtevo o
tmšenju do tolikšne mere sredstev, koli-
kor smo jih sposobni ustvarjati. Tudi ra
predlog je torej odraz takšnih prizade-
vanj in trezne realnosti.

V razpravah, predvsem na zboru kra-
jevnih skupnosti je bilo podanih s strani
delegatov vrsto konkretnih predlogov,
pobud in razmišljanj. Sedvotnno so bili
povsem na mestu tisti argumenti in dej-
fva, ki so opozarjali na večkratni izpad
potreb iz planskih dokumentov, na še
vedno izredno slabo komunalno oprem-
Ijenost, na pomanjkanje nekaterih os-
novnih družbenih objektov in podobno.

Vseh želja ne bo moč realizirati. zato.
ker so zagotovljena sredstva precej, pre-
cej manjša. Vendarle, pa gre poudariti,
da ta predlog upošteva tisto, kar je naj-
nujnejše - ureditev komunale, predvsem
elekirične napeljave, vodovoda, uredi-
tev cest. poleg tega pa še zagotavljanje
osnovnih pogojev za nemoten potek
osnovnega šolanja. Vse osta/e želje pa
mogpče realizirati s pomočjo krajanov, z
njihovo soudeležbo, oziroma kasneje.
ko bo zagotovljenih več sredstev. Mnogo
več naporov pa bo treba vložiti za izena-
čenje življenjske ravni z drugimi Ijub-
Ijanskimi občinami in v tem primeru po-

Delegati vseh treh zborov občinske
skupščine so na zadnji seji sprejeli sklep.
da soglašajo s prostovoljnim odstopom
predsednika izvršnega sveta Franceta
Martinca, ki odhaja na novo delovno
mesto na Gospodarsko zbornico Slove-
nije. Z njegovim odstopom je edstopil
tudi celoten izvršni svet občine. Občin-
ska konferenca SZDL bo sprožila posto-
pek za evidentiranje kandidatov za no-
vega predsednika in člane izvršnega
sveta.

magati pri razvoju KS. Delegati so meni-
li, da je sistem solidarnosti pri zagotav-
Ijanju razvoja KS v Ljubljani povsem
neizdelan.

Nekaj konkretnih predlogov in pobud
ho predlagatelj tega sporazuma sfcuša/ v
okviru danih možnosti do samega podpi-
sa tega planskega dokumenta še uskladi-
ti. Takšno pa je bilo tudi stališče delegat-
ske skupščine, ki je fa družheni dogovor
tudi sprejela.


